
Vedlegg til styresak 17/2023 

 

Årsmøtesak 12/2023: -kultiveringsfond 

Reisaelva ble stengt for laksefiske i 2022 sesongen, og vil fortsatt være stengt i mange år framover. 
Dette skaper utfordringer for elvelagets inntekter, som i hovedsak kommer gjennom fiskekortsalg. 
 
Reisa Elvelag er i en alvorlig økonomisk situasjon. Laget har kuttet kostnader der det er mulig, blant 
annet 65 % på administrasjon, styregodtgjørelser, regnskapshonorar osv. Laget har vært i møter med 
Miljødirektoratet og Statsforvalteren angående problemstillingen. Svarene laget har fått er 
nedslående, da de ikke vil/kan gi penger til å dekke drift, og underskudd.  
Laget har involvert politikere for å løfte fram vår sak, og vi har til og med startet en spleis. 
 
Reisa Elvelag gikk med ca. en halv million i underskudd i 2022, og har estimert et underskudd på ca. 
300 000,- i 2023. 
 
Når vi ser på lagets tilgjengelige midler, så vil det ikke gå mange årene før en konkurs er et faktum. 
 
Jeg ser at vi har to fond stående fra den gamle bruksordningen for elva. Disse fondene er: 
 

1. Fiskeberettiges kultiveringsfond på kr 458 515,-  
2. Grunneiernes utbyttefond på kr 209 758,- 

 
Kultiveringsfondet er ment å kunne benyttes til forvaltningsrettede tiltak, mens utbyttefondet skal 
utbetales til grunneierne. 
 
Mitt forslag er at årsmøtet frigjør midlene i kultiveringsfondet, slik at styret står fritt til å disponere 
disse pengene etter behov. Jeg ser for meg at de kan brukes til å dekke drift, oppsyn, underskudd og 
kultivering. Med disse midlene disponibelt for styret, vil Reisa Elvelag være bedre rustet for de 
økonomiske utfordringene som venter. 
 
Mvh 
 
Truls Bergmo 
 


